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GENERALFORSAMLING 

 

 
 
 

Dato 27. marts 2025 

Tid Kl. 19.00 

Sted Holbæk Seminarium, Auditoriet 

  

 

 

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent og referent  

 Bestyrelsen indstillede Martin Madsen som dirigent og Jacob Svarre som referent. 

Begge modtog valg, og Martin styrede herefter begivenhederne. 

 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

 Bestyrelsens beretning er vedhæftet som bilag til referatet 

 

3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse 

 Kasper Enevoldsen fremlagde regnskabet. Vi har haft et overskud på driften i år. Det 
skyldes primært flere kontigentindtægter, end der oprindeligt var budgetteret med. 

Årsagen er både en stigning i medlemstallet samt at der budgetteknisk har klumpet 
sig kontingentindtægter fra to sæsoner sammen i samme budgetår. Vores største 
udgift pt. er det overhovedet at have en bankkonto. Folketinget har vedtaget, at 
foreninger skal tilbydes en foreningskonto enten vederlagsfrit eller mod et rimeligt 

gebyr. Dette forfølges i løbet af næste budgetår 

 

4. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år 

 Bestyrelsens budgetforslag for 2025 fremlagdes og kan på hjemmesiden.  

 

5. Behandling af indkomne forslag 

 Ingen forslag. 

 
6. Fastsættelse af deltagerbetaling 

 Bestyrelsen foreslår, at deltagerbetalingen fastsættes til 250 kr. Dette blev vedtaget 

 

 



Holbæk Bombers 

Generalforsamling 27. marts 2025 

Referat 
Side 2 af 3 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 Kasper Enevoldsen og Martin Madsen er på valg, og derudover er der en vakant 

plads. Begge modtog genvalgt, og Dennis Tranholm blev med applaus valgt ind på 
den ledige plads. 
 

 

8. Valg af 2 suppleanter 

 Der skal vælges to suppleanter til bestyrelsen. Pladserne er pt. Vakante. Mette 

Gøthche og Anja Høyer Didriksen 

 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

 Jens Albagaard modtog genvalg. Der blev ikke valgt en revisorsuppleant 

 
10. Eventuelt 
 

 Intet til eventuelt 
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Bestyrelsens beretning 
til generalforsamlingen 
2025 

 

 
 

 
Det har været et godt år for Bombers. Vi har fået etableret os ret på et stabilt niveau med vores to 
motionshold. Der er god tilslutning til træningerne, og vi lykkes både med at tiltrække nye spillere 
og samtidig fastholde en god kerne af gamle spillere, som giver noget sammenhængskraft til 
holdene. 
 
Som noget nyt har vi åbnet op for mix-træning om torsdagen. Oprindeligt fordi, der var udfordringer 
med at få skaffet tilmeldinger nok til dén træningsaften, men nu er det bare blevet en integreret del 
af vores udbud, og mit indtryk er, at det også giver noget til klubfølelsen, at vi blandes på tværs af 
køn. Det udmøntedes også i deltagelse i en mix-turnering i Odsherred sidste weekend, hvor holdet 
gik næsten hele vejen. 
 
På kvindesiden har vi også haft glæde af at kunne deltage i motionsstævner. Borup Floorball 
afholder typisk et par stykker i løbet af året, og det giver et godt krydderi til træningen at kunne 
måle sig mod andre end de sædvanlige hoveder, man møder hver onsdag. 
 
I sommers fik vi en henvendelse fra Holbæk Kommune, der ønskede at starte idrætsfællesskaber 
for socialt udsatte op i regi af Ombold. Floorball er af Ombold blevet udvalgt som en af de 
idrætsgrene, man satser på på landsplan, og kommunen ville derfor høre, om vi kunne starte et 
hold op for denne målgruppe. Vi fandt en træning, Villy Skov, som gerne ville stå for dette, og i 
samarbejde med en koordinator fra kommunen arbejdes der på at få rekrutteret spillere. Der har 
været afholdt et par træninger, men det er svært at finde interesserede. Indsatsen intensiveres 
fremadrettet. 
 
Vi blev for et par måneder siden kontaktet af Holbæk Seniormotion, som gerne ville starte floorball 
op for deres målgruppe. Vi udlåner vores udstyr til dem, og de har ret stort succes med deres 
tilbud.  
 
Som klubben kører nu, har bestyrelsen mest af alt fokus på stabil drift, men hvis der er kræfter, der 
har nye idéer og mod på udvikling, så stiller vi os ikke i vejen for dette 
 


